
Místo jednání: Obecní úřad obce Synkov-Slemeno

Přítomni:
členové finančního l"ýboru

Jiří Málek (předseda)
Vladimíra Kopecká (člen)
Martin Beneš (člen)

ostatní
Radka Filingerová (účetní)
Stanislav Pantůček (starosta)
Jaroslav Štefek (místostarosta)

Finanční výbor dostal zaúkol připravit plán f,rnancování výstavby
nové školy. Tzn. připravit varianty jak pro plnohodnotnou variantu (46
mil), tak pro poníženou cenu (37 mil.) s tím, že by to celé financovala
obec, tzn. bez jakékoliv dotace, zďanato obec má, jaké by byly splát§,
jaký úvěr. apod. ...,

Od Radky jsme k tomu dostali podklady přrjmy, výdaje, kdy
původně plánované příjmy obce 8 500 tis. (schválený rozpočet) budou
určitě vyšší, odhadje 8 850 tis. (vyšší daně, od příštího roku navýšení
daně znemovitosti a více méně již koncem října jsme byli na těchto
číslech)

Upravili jsme i trochu mandatorní výdaje, kde bylo zohledněno
např. uvolnění pana starosty, kdy celkové mandatorní ýdaje by měly
být cca4 850 tis.

Rozdíl příjmy / výdaje 4 mil. Kč
2 mil. Kč jsme nechali jako rezervu, tzn.2 mil. bychom mohli

použít na roční splátku, což je cca 166 66ó Kč / měsíc.

Zápis z iednání finančního v,ýboru o návrhu rozpočtu
ze dne Ií.Ií.2O23



Dále stav nÚ, ktery by k31.12.2023 měl být cca4 070 tis. (zde
jsme odečetli veškeré platby, které by měly ještě do konce roku
proběhnout (rekonstrukce sálu, probíhá oprava bytů v bytovce ve
Slemeně, zasíávka u Prouzů, apod.)

Dále uspořené finanční prostředky, které by k31.12.2023 měly
být 12 940 tis.

Celkem tedy finanční prostředky ke konci roku 17 010 tis. Kč.

Dále jsme měli k dispozici aktualizovaný rozpočet na školu, kdy
celkové náklady ,,plnohodnotnávarianta" jsou 46 313 tis. a v úsporné
variantějsou náklady 37 961tis.

My jsme na základě těchto všech podkladů zpracovali několik
variant financování celkových nákladů (46 mil.) a několik variant
financování ponížených nákladů (37 mil.),

Kdy financování celkoých nákladů je nad rámec obce, neboť na
maximální částku, 166 666,- Kč,/měsíc, kterou je obec schopna splácet
připadá úvěr 4%o a dobou splácení 20 let max. úvěr ve výši 27 393 tis.
Kč. Když by obec k dofinancování plnohodnotné varianty použila 15
mil. nebo |7 mil, z vlastních úspor, tak stále chybí cca 4 mil.

Daleko lépe lypadá f,tnancování ,,ponižených" nákladů, což je 37
mil, Zde by obec nemusela využít ani tu maximální částku
166 666lměsíc, ale když bychom použili cca 17 mil. vlastních
prostředku, na úvěr zbývá 20 96l tis., což vychází při 4% úroku a 20letou dobou splácení na měsíční splátku
cca |27 tis. Kč.

Závěrem
I kdybychom nedosáhli nažáďnou dotaci, tak úspornou variantu

37 mil. Kč je obec schopnaufinancovat !!!!!
Vše ale děláme proto, abychom na nějakou dotaci získali, což by

bylo velice příjemné a vše by se tím zjednodušilo.
A jak bylo řečeno v prezentaci - my tu školu postavíme.. .
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Zapsal JiříMálek dne 11.1t.2023

Clenové kontrolního výboru:

Vladimíra Kopecká

Ostatní:
Radka Filingerová
stanislav pantůček

Jaroslav Štefek

předseda finančního
výboru

Jiří Mále
i\


